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Sambata, 31 octombrie, senatorul Gheorghe Mihai Barlea a sustinut la Sighetu-Marmatiei o
conferinta de presa in care a vorbit pe marginea evenimentelor politice din ultima perioada,
referindu-se in primul rand la audierile in comisii ale guvernului Croitoru, exprimandu-si
speranta ca, in cazul votului secret, guvernul desemnat va fi pana la urma acceptat de
majoritatea parlamentarilor. “Opozitia conjuncturala a compromis ideea de vot secret, ceea ce
este extrem de grav pentru o democratie. Se pare ca mai avem de luptat pentru un
comportament democratic autentic, nu numai declaratii demagogice”, a afimat senatorul.In
partea a doua a conferintei, senatorul Barlea a afirmat ca in urma unor interventii personale pe
langa Ministerul Sanatatii, a reusit sa ajute spitalele din Maramuresul Istoric cu sumele
necesare reabilitarii unor cladiri. Astfel, spitalele din Sighetu-Marmatiei si Viseu de Sus urmeaza
sa primeasca cate 700.000 lei, iar cel din Borsa suma de 370.000 lei. “In primavara acestui an
am adus 85 de mii spitalului sighetean, suma care a fost folosita la dotarea laboratorului. Cei
700.000 lei de acum vor fi folositi la reabilitarea sectiilor de psihiatrie. Este o modalitate prin
care inteleg eu ca, dincolo de aspectele si dimensiunile politice ale competentelor mele de
senator, sa sprijin comunitatile locale”. In continuare, am aflat ca prin interventiile senatorului si
ale presedintelui Consiliului Judetean, Mircea Man, va fi asfaltat drumul Slatioara -Glod, fiind
alocate fonduri si pentru promovarea traditiilor prin programul “Craciun in Maramures” si pentru
partiile de schi.

  

Taxa pe constructii, sursa pentru restaurarea monumentelor istorice

Printre activitatile curente ale senatorului Gheorghe Mihai Barlea se afla si o initiativa legislativa
privind  introducerea unei taxe pe constructii, ca sursa pentru restaurarea monumentelor
istorice: “Sunt in faza finala cu un proiect de lege, o initiativa legislativa integrala a mea care,
sper eu, va fi foarte utila pentru a crea noi resurse financiare in beneficiul Ministerului Culturii
pentru restaurarea monumentelor istorice. Merg pe ideea de a crea o relatie de solidaritate intre
patrimoniul imobiliar construit de valoare culturala, cu patrimoniul ce se construieste, o anumita
responsabilizare a celor care vor construi, vor trebui sa disponibilizeze o suma de bani, o taxa
pentru intretinerea cladirilor de patrimoniu reprezentative din spatiul romanesc. Ideea aceasta
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imi apartine in exclusivitate, am antrenat cativa specialisti de la Ministerul Culturii de a da forma
finala initiativei legislative pe care sper s-o pot promova in urmatoarele doua saptamani. Ea a
fost foarte bine primita in mediile de specialisti si sper un vot favorabil in parlament”, a mai spus
senatorul.

Autor: Ioan J. Popescu 

Sursa:  Informatia Zilei 

 2 / 2

http://www.informatia-zilei.ro/mm/2009/11/01/senatorul-gheorghe-mihai-barlea-a-obtinut-finantare-pentru-trei-spitale-din-judet/

